
Hallo,

Op 16 maart stuurden wij een mail met een brief van ruitersport Zijtaart inzake te 
betalen leges.
Wij waren voornemens deze brief toe te lichten op de beeldvormende avond van 2 april.
Echter de corona - crises zorgde er voor dat alles werd gecanceld.
Toch wil ik nogmaals de aandacht vestigen op dit probleem voor de ruitersport.

Verschillende politieke partijen hebben inmiddels een reactie gestuurd. 

Hieruit konden wij opmaken dat er begrip is voor onze situatie.

Graag hopen wij op een vervolg,


